

練習特別安排（1月14日至2月6日）

各團員家長：

政府宣布全港幼稚園及小學於1月14日（星期五）或之前暫停面授課程，直至農曆新年假期結束。除以下班別外，本團其他班別亦將提前於1月14日（星期五）開始農曆新年團員假期，有關取消課堂的團費或補課安排將再於手機應用程式通知。

合唱組高班、Concert Choir、青年合唱組、男童聲小組、中國舞七級至十三級、芭蕾舞 Grade 5 至 Grade 7、青年舞蹈組將維持正常練習至1月30日（星期日），以上班別的農曆新年假期為原定的1月31日（星期一）至2月6日（星期日）。家長可因應團員身體健康情況，自行決定是否讓團員回團練習。

有關會否進行網上視像練習，將視乎農曆新年後的疫情發展再作安排。請家長下載本團手機應用程式「HKCCHOIR」及開啟「通知」功能，以獲悉最新資訊。



香港兒童合唱團 謹啟
2022年1月11日

Special Class Arrangement (14 January to 6 February)

11 January 2022

Dear parents and members,

The government has announced that all kindergartens and primary schools will have to suspend face-to-face classes by 14 January (Fri). Except classes mentioned below, **all other classes of HKCC will start Lunar New Year Holidays earlier from 14 January (Fri) as well.** The rescheduling or class fee arrangement of the cancelled classes will be announced via mobile app in due course.

Senior classes of Choral Section, Concert Choir, Chamber Youth, Chamber Boys, Grade 7 to Grade 13 of Chinese Dance and Grade 5 to Grade 7 of Ballet, Youth Dance will be **held as usual to 30 January (Sun).** The **Lunar New Year Holidays for the classes mentioned above will remain unchanged from 31 January (Mon) to 6 February (Sun).** Parents should decide whether their children should attend the practice according to their health condition.

The online class arrangement will be considered based on the epidemic development after Lunar New Year. All parents are advised to download the “HKCCHOIR” mobile app and turn on the push notification to receive the latest news from HKCC.

The Hong Kong Children's Choir